
                                                         Protokół 

 
                                     z zebrania K.T.K ARKA V 

                        
                                       w dniu 30.03.2023 r. 
 
       Zebranych powitał dobrym słowem prezes Klubu – Lech Boczkowski. W sumie jest nas 
na zebraniu osiem osób. 
       Skarbniczka klubu przystąpiła do zbierania składek za 2023 rok. Większość członków 
klubu skorzystała z internetowego przelewu. W dniu dzisiejszym 19 osób ma zapłaconą 
składkę. 
        Przeanalizowaliśmy osoby które zalegają i doszliśmy do wniosku że jeszcze Kacper i 
Basia z Torunia na pewno zapłacą,  z pozostałymi przyjdzie się rozstać. Są też osoby które 
proszą już tylko o znaczek PTTK a pływać na pewno nie będą. Jak zawsze jesteśmy otwarci 
i pomagamy każdemu. 
     Danka P. została poproszona o uwagi do relacji z trzech zimowych spływów które to 
relacje są zamieszczone na naszej stronie internetowej. Bardzo się cieszyła że udało się na 
każdym ze spływów zakosztować trochę prawdziwej zimy. 
     Co do zamierzeń to prezes oddał w ręce Adama N. i Adama W. organizację i 
prowadzenie spływu 01.04 czyli już za 2 dni. 
       Następnie przeszedł do omawiania „ Kajakowej Majówki”. Płyniemy rzeką Parsentą 
 około 90 km do Kołobrzegu. Baza w pałacyku szkoleniowym OHP w Nosowie. Obiady w 
pobliskiej restauracji. Kajaki i przewóz osób wynajmujemy w miejscowej firmie. W sumie 
cztery noclegi i cztery dni płynięcia. Szykują się też dwa bankiety gdyż popłyną w spływie 
jubilaci. 
        Na czerwiec, lipiec i sierpień plany są jeszcze niesprecyzowane, ale ilość spływów 
zapowiada się podobnie jak w zeszłym roku. To frekwencja na spływach jest słabą stroną 
klubu. 
        Na zebraniu zapisał się do klubu kolega Jerzy C. wypróbowany już na zimowej 
Drwęcy. Witamy Cię Jurku. 
        Przeprowadziliśmy analizę ilu członków klubu jeszcze pływa, wyszło nam że 
dziesięciu. W tym są i tacy którzy robią to już bardzo okazjonalnie. Nie wiem co z tym 
zrobić. Może imprezy pobytowo- spływowe będą jakimś wyjściem? 
        W kwestii finansowej klubu prezes zarekomendował niewpłacanie środków na ogólne 
konto Oddziału i raczej założenie lokaty bankowej. 
         Na tym zebranie zakończono. 
 
                                                                                                       PROTOKOŁOWAŁ 
                                                                                                           Lech Boczkowski 


